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Vragen voorjaarsnota juni 2022

1. Het college schrijft dat de gemeente het toezicht op de sexbranche – ik neem aan wettelijk – 
heeft overgenomen van de politiek, en dat voor handhaving € 90 K nodig is. Heeft u, naast 
handhaving, ook aandacht voor sekswerkers die uit de branche willen stappen, m.a.w. kunt u 
hen een alternatief bieden?

2. Bij de besluitvorming over De nieuwe Lelie is uitgebreid gesproken over de index op 
bouwprojecten. In het raadsbesluit van 9 maart is opgenomen dat

a. Teruggekomen wordt op de duurzaamheidsambities en een daarbij behorend krediet 
en

b. Een besluit over het indexeringspercentage van schoolgebouwen uit te stellen tot 
tijdens de behandeling van de voorjaarsnota.

GroenLinks leest nu dat de bouw van de Paulusschool wordt verschoven van 2022 naar 2023. 
GroenLinks had een actieve informatieplicht van het college inzake dit project op z’n plaats 
gevonden. Vraag; wilt u alsnog daaraan op korte termijn voldoen?

3. Bij diezelfde raadsvergadering is aangegeven dat u bij de voorjaarsnota terug komt op 
indexatie van onderwijshuisvestingsplannen. Nu heeft u daarvoor opgenomen de volgende 
bedragen: voor 2022 € 210 K, voor 2023 € 270 K, voor 2024 € 660K, voor 2025  -/- € 140 K  
voor 2026 -/- € 40 K.

Kunt u aangegeven welk percentage dit is voor 2022? En kunt aangeven waarom u inschat 
dat vanaf 2025 een negatieve index haalbaar is?

4. Bijdrage regionale sociale recherche wordt verhoogd met € 50 K. wilt u ons het jaarverslag 
2021 toesturen?

Conceptantwoord -penvoerder is Cindy de Vries 0618878369

GroenLinks heeft technische vragen gesteld over de voorjaarsnota van de commissie van d.d. 29 
juni

1. Vraag: Heeft u, naast handhaving, ook aandacht voor sekswerkers die uit de branche willen 
stappen, m.a.w. kunt u hen een alternatief bieden?

Antwoord: Ja, Om tijdens een controle direct hulp aan te kunnen bieden aan sekswerkers 
sluit er een hulpverlener van Belle Hulpverlening aan. Belle is gespecialiseerd in het 
ondersteunen van sekswerkers en biedt in de regio Gooi en Vechtstreek uitstapprogramma’s 
aan. Als sekswerkers de wens hebben om ander werk te vinden kan de hulpverlener samen 
met de sekswerker het uitstapprogramma doorlopen.



2. Vraag: GroenLinks leest nu dat de bouw van de Paulusschool wordt verschoven van 2022 naar 
2023. GroenLinks had een actieve informatieplicht van het college inzake dit project op z’n 
plaats gevonden. Vraag; wilt u alsnog daaraan op korte termijn voldoen?

Antwoord: In de voorjaarsnota zijn de financiële effecten van besluitvorming door de raad 
van 9 maart m.b.t. Behandeling Investeringskrediet MFA Hilversum Zuid (Paulusschool/De 
Lelie) opgenomen. Hiermee wordt voldaan aan de informatieplicht. Ook mogelijk 
toekomstige aanpassingen in de plannen zullen aan de raad worden voorgelegd als deze zich 
voordoen.

3. Vraag: Kunt u aangegeven welk percentage dit is voor 2022? En kunt aangeven waarom u 
inschat dat vanaf 2025 een negatieve index haalbaar is?

Antwoord: Ten opzichte van 2021 is het indexatiepercentage voor 2022 4%. Dit wordt bij de 
programmabegroting geactualiseerd. De genoemde reeks zijn alle effecten met betrekking tot 
onderwijshuisvesting. Ook budgetten welke niet direct onderhevig zijn aan indexatie. Er is dus 
geen sprake van een negatieve indexatie. 

4. Vraag: Bijdrage regionale sociale recherche wordt verhoogd met € 50 K. wilt u ons het 
jaarverslag 2021 toesturen?

Antwoord: Deze wordt op korte termijn aan u verzonden.


